



The International Canadianist

International Council for Canadian Studies

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7
Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: guy.leclair@iccs-ciec.ca
<http://www.iccs-ciec.ca>

FRANÇAIS

\$165.5 MILLION RETURN ON A \$5 MILLION INVESTMENT

A preliminary report of a survey on the impact of the Understanding Canada Program, a Department of Foreign Affairs and International Trade program, indicates that its \$5 million budget leverages activities and programs (designed to strengthen the study of Canada internationally) valued at \$165.5 million. The overall leveraging is therefore \$33 worth of programming for each dollar of DFAIT investment, \$14 of which are returned directly to Canada (i.e. spent in Canada). [To read more...](#)

A CANADIAN ABORIGINAL DELEGATION IN TAIWAN

A Canadian Aboriginal delegation visits Taiwan to promote exchanges and understanding of the indigenous cultures of Taiwan and Canada. To learn more, [click here](#).

CULTURAL CONSTRUCTIONS OF MIGRATION IN CANADA

For its 10th anniversary, the Graz Center for Canadian Studies organized a symposium which addressed the question of how societies have viewed migration and migrants and what have been the cultural media and expressions of such views, taking Canada as a classic immigrant country. To learn more, [click here](#).

[Comments. click here.](#)

Issue 13, 08-01-10

Le canadieniste international

Conseil international d'études canadiennes

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : guy.leclair@iccs-ciec.ca

<http://www.iccs-ciec.ca>

ENGLISH

UN INVESTISSEMENT DE 5 MILLIONS DE DOLLARS GÉNÈRE UN RETOUR DE 165.5 MILLIONS

Un rapport préliminaire d'un sondage sur l'impact du Programme Comprendre le Canada, un programme du ministère des Affaires étrangères et du Commerce international (MAECI), révèle que le budget de 5 millions de dollars de ce programme génère des activités et des programmes (qui visent à renforcer l'étude du Canada à l'échelle internationale) d'une valeur de 165.5 millions de dollars. L'effet de levier est donc un rapport de 33 dollars de programmation pour chaque dollar investi par le Ministère, dont 14 de ceux-ci sont directement dépensés au Canada. [Pour en savoir plus...](#)

UNE DELEGATION D'AUTOCHTONES DU CANADA A TAIWAN

Une délégation d'Autochtones du Canada effectue une visite à Taiwan afin de promouvoir les échanges et une meilleure compréhension entre les cultures autochtones de Taiwan et du Canada. Pour en savoir plus, [cliquez ici](#). Notez que l'article en question est présenté en anglais seulement (NDLR).

CONCEPTIONS CULTURELLES DE LA MIGRATION AU CANADA

Pour son 10e anniversaire, le Centre d'études canadiennes de Graz a mis sur pied un symposium qui a exploré comment les sociétés ont perçu les migrations et les migrants et de quelle manière ces perceptions se sont manifestées dans la culture et les médias. Cette analyse a pris le Canada comme exemple classique d'un pays d'immigration. Pour en savoir plus, [cliquez ici](#).

[Commentaires, cliquez ici.](#)

Numéro 13, 08-01-10